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 اهواز- خبرنگارتوســعه ایرانی- معاون بهره برداری و 
توسعه فاضلاب شرکت آب و فاضلاب خوزستان گفت:طرح 
شــبکه جمع آوری فاضلاب با هدف جلوگیــری از ورود 
فاضلاب خام به رودخانه کارون در ۱۷ شــهر این استان با 

اعتباری بیش از ۸۵ هزار میلیارد ریال در حال اجرا است.
 فرزان عباســیان در جمــع خبرنگاران با بیــان اینکه 
طرح فاضــلاب در ۴۶ جبهه کاری در شــهرهای مختلف 
خوزستان در حال اجرا می باشد اظهار داشت: اقداماتی در 
۲ بخش ســامانه های جمع آوری و دفع فاضلاب و تصفیه 
خانه ها برای کاهش فاضلاب ورودی به کارون در دســت 

اجرا می باشد.
وی افزود: احداث پنج هزار و ۸۰۶ کیلومتر شبکه جمع 
آوری فاضلاب در شــهرهای آبادان ، خرمشهر ، شادگان ، 
ماهشهر ، بندر امام خمینی )ره( ، بهبهان، دزفول، شوشتر، 
ایذه، مسجد ســلیمان، شــوش، اندیمشــک، رامهرمز، 
سوسنگرد، هویزه، بستان و رفیع با۸۵ هزار و ۲۳۲ میلیارد 

ریال اعتبار آغاز شده و ادامه دارد.
عباسیان اظهار داشت: با وجود تخصیص اعتبارات ۸۵ 

هزار میلیاردی ریالی به طرح های فاضلاب ۱۷ شهر دارای 
موافقتنامه و بخش مســکن مهر در سح استان و تنگناهای 
مالی موجود از ابتدای ســال جاری تاکنــون بیش از ۷۷ 
کیلومتر خطوط فرعی ، اصلی ، انتقال و انشعاب فاضلاب در 

استان اجرا شده است.
وی ادامــه داد: همچنین ۲ بــاب ایســتگاه پمپاژ در 
شهرهای شادگان و بندر امام خمینی در هفته دولت افتتاح 
و وارد مدار بهره برداری شــد و عملیات احداث ۶ ایستگاه 

پمپاژ دیگر نیز در شهرهای ماهشــهر ، بندر امام خمینی 
، اندیمشک و منطقه مسکن مهر امیدیه آغاز شده است.

معاون بهره برداری و توســعه فاضلاب شــرکت آب و 
فاضلاب خوزســتان، طول شــبکه فاضلاب در مدار بهره 
برداری را ســه هــزار و ۲۰۰ کیلومتر و تعداد مشــترکان 
فاضلاب در اســتان خوزســتان را ۲۹۷ هزار فقره و درصد 
بهره مندی شهروندان خوزســتانی از خدمات فاضلاب را 

۳۹ درصد اعلام کرد.
عباســیان با بیان اینکه متوســط میزان بهره مندی از 
خدمات فاضلاب در سطح کشور ۵۲ درصد می باشد تاکید 
کرد: در صورت تامیــن اعتبارات مورد نیــاز ، در یک بازه 
زمانی سه ساله تا پایان ســال ۱۴۰۳ انتظار می رود درصد 
پیشرفت فیزیکی طرح های فاضلاب از ۵۸ به ۷۵ درصد و 
میزان بهره مندی شهروندان خوزستانی از شبکه فاضلاب 

از ۳۹ به ۶۵ درصد افزایش یابد.
وی افزود: در راستای اســتفاده از فن آوری و ایده های 
جدید و پیشرفته شرکت های دانش بنیان در سطح کشور 
، طرح افزایش ظرفیت پکیج تصفیه فاضلاب شهر بهبهان 
از ۲۵۰ متر مکعب در شبانه روز به ۲ هزار و ۵۰۰ مترمکعب 
در شبانه روز عملیاتی شــد و تاکنون با پیشرفت فیزیکی 
۴۵ درصد در حال اجرا است و پیش بینی می شود با اجرای 
کامل طرح تا پایان ســال جاری بیش از ۶ هزار مشترک از 

خدمات پیشرفته فاضلاب بهره مند شوند.

معاون بهره برداری آبفا استان:

طرح های فاضلاب در ۱۷ شهر خوزستان در حال اجرا  است

   اصفهان-مریم مومنی، خبرنگار 
توسعه ایرانی-محمدمهدی احمدی 
شــهردار مبارکه   در نشست صمیمی 
شــهردار و اعضای شــورای اسلامی 
شــهر مبارکه با مردم محله نهچیر، با 
بیان اینکه شــهرداری مبارکه بودجه 
محــدودی دارد، اظهار کــرد: عدم 
دریافت عــوارض آلایندگــی فقط 
به شــهر مبارکه اختصــاص ندارد و 
شهرستان های مبارکه و لنجان با این 
مشکل مواجه هستند؛ اما این موضوع 
به عنوان محدودیت کار شــهرداری 
را متوقف نکرده اســت و شبانه روز در 

حال تلاشیم و امیدواریم شهروندان 
نمره قبولی را به تلاش ما بدهند.

وی افــزود: شــهرداری مبارکه با 
مشــکلات و معضلات مالی بسیاری 
مواجه اســت و در حال حاضر، بیشتر 
شــهرداری ها فقط هزینه های جاری 
نیروهای خود را پرداخت می کنند؛ اما 
سعی کردیم که پروژه های عمرانی را 
یکی پس از دیگری در شهر راه اندازی 

کنیم.
شهردار مبارکه ادامه داد: با نگاهی 
به وضعیت همــه محله های شــهر 
مبارکــه، درمی یابیم که بــا آنچه در 

شأن مردم فهیم و بزرگ مبارکه است 
فاصله زیادی دارنــد و با وضعیتی که 
بتواند استاندارد رضایت ها و انتظارات 
حداقلی مردم را برطرف کند، فاصله 
صدها کیلومتری وجــود دارد و بابت 
همه این نواقــص از مردم عذرخواهی 

می کنم.
احمــدی اظهــار کــرد: امــروز 
پروژه های زیادی در سطح شهر مبارکه 
در حال اجراست و ما امروز ادامه دهنده 
راه شــهرداران سابق هســتیم و در 
صورتی که این پروژه ها به تدریج اجرا 

نشود، معضلات هم حل نخواهد شد.

وی با ارائه گزارشی از وضعیت امروز 
شهر و شهرداری مبارکه افزود: با کمک 
اعضای شورای شــهر در دوره ششم، 
امروز وضعیت شهرداری با وجود همه 
مشــکلات خوب اســت و پروژه های 
عمرانی در گوشه و کنار شهر در حال 

انجام است.
احمدی با اشاره به اهم پروژه های 
عمرانی در شــهر مبارکه اظهار کرد: 
بلوار شــهید بابایی که در ۱۵ ســال 
گذشــته به معضلی برای شهر تبدیل 
شــده بود، امروز تملــکات این پروژه 
انجام شــده و این بلوار با ماشین آلات 

شــهرداری در حال بازگشایی است و 
زمین های چمــن محله های مختلف 
و سالن های ورزشــی در حال احداث 

است.
شــهردار مبارکه افزود: در ســال 
جاری، بیش از ۲ تا ۳ میلیارد قرارداد 
در قلعه نهچیر منعقد شده و پیمانکار 
پروژه در حال کار اســت و این نوید را 
می دهیم که در این دوره، بخشی از این 
ارگ تاریخی پس از حدود ۱۵ سال و 
با هزینه های بسیار زیاد شهرداری به 

بهره برداری برسد.
وی ادامه داد: یکــی از پروژه های 
شــاخص شــهر مبارکــه تقاطــع 
غیرهمســطح و پل وحدت است که 
برای حل مشــکل ترافیک و مشکل 
ورود کامیون هــا به محلــه نهچیر در 

حال اجراست.
احمدی تصریح کرد: زمانی که این 
پروژه را تحویل گرفتیم، زیر ۱۰ درصد 
پیشرفت فیزیکی داشت، اما امروز به 
حدود ۷۰ درصد رسیده است و ورود 
کامیون ها به محلــه نهچیر به عنوان 
مشــکل اصلی این محله با افتتاح این 
پــل و تقاطع غیرهمســطح برطرف 

خواهد شد.
وی با اشــاره به معضل سگ های 
ولگــرد و خانه هــای مخروبــه در 
محلــه نهچیــر اظهار کرد: مشــکل 
ســگ های ولگرد هم باید به صورت 
ویژه مــورد توجــه شــهرداری قرار 
گیرد تــا این مشــکل هــم برطرف 
شود. ســاختمان های مزاحم نیز در 
دســتورکار شــهرداری قرار خواهد 
گرفــت و اولویــت را به ایــن محله 

اختصاص خواهیم داد.
شــهردار مبارکه با ارائه گزارشی 
از عملیات عمرانی ویژه محله نهچیر 
گفت: امروز با معضل منابع مالی مواجه 
هستیم و امسال بیشتر از سرانه محلات 
و حتی بیشــتر از بافت مرکزی شهر 
مبارکه در محله هــای کم برخوردار 

آسفالت ریزی انجام شده است.
وی گفت: آسفالت محله نهچیر و 
توزیع ســطل های زباله در این محله 
با نگاه ویژه انجام شــده و قبول داریم 
که همچنان مشــکلات و معضلاتی 
وجود دارد، اما سعی کردیم که حتی 

به صورت محدود قدم هایی برداریم.
احمــدی اظهار کرد: شــهرداری 
مشکلی در زمینه احداث زمین چمن 
محله نهچیر نــدارد و در صورتی که 
متقاضی کافی برای اســتفاده داشته 
باشــد، این قول را می دهیــم که این 

زمین را احداث کنیم.

شهرداری مبارکه با 
مشکلات و معضلات 
مالی بسیاری مواجه 

است و در حال حاضر، 
بیشتر شهرداری ها فقط 

هزینه های جاری نیروهای 
خود را پرداخت می کنند؛ اما 

سعی کردیم که پروژه های 
عمرانی را یکی پس از 

دیگری در شهر راه اندازی 
کنیم.

مدیرکل تامین اجتماعی استان :
۵۵۳ هزار نفر به جمعیت تحت 
پوشش سازمان تامین اجتماعی 

استان مرکزی افزوده شد
اراک-صادقی،خبرنگارتوســعه ایرانــی-
مدیرکل تامین اجتماعی استان مرکزی گفت: 
۵۵۳ هــزار نفر در مدت ۳۰ ســال گذشــته به 
جمعیت تحت پوشش سازمان تامین اجتماعی 

در این استان افزوده  شد.
علیرضا حســینی افزود: یک میلیون و چهار 
هزار و ۵۲ نفر از جمعیت اســتان مرکزی تحت 
پوشش ســازمان تامین اجتماعی قرار دارند که 
ابتدای دهه ۷۰ تعداد این افراد ۴۵۱ هزار و ۱۷۱ 

نفر بوده  است.
وی ادامه داد: ۳۲۱ هزار و ۲۵۸ نفر بیمه شده 
اصلی در اســتان مرکزی اکنون تحت پوشش 
ســازمان تامین اجتماعی قرار دارند که در این 
مدت تعداد این افراد ۹۴ هــزار و ۱۵۵ نفر بوده  
است. مدیرکل تامین اجتماعی استان مرکزی 
افزود: تعداد بیمه شدگان تبعی اداره کل تامین 
اجتماعی اســتان مرکزی در سال جاری ۴۷۴ 
هزار و ۷۱۲ نفر اســت که تعداد ایــن افراد در 
ابتدای دهه هفتاد ۳۰۱ هــزار و ۲۹۶ نفر بوده  
است. حســینی خاطرنشــان کرد: تعداد بیمه 
شــدگان اجباری)کارگاهی( امسال در استان 
مرکزی ۲۲۷ هزار و ۶۸۶ نفــر بود که تعداد این 
افراد در ابتدای دهه هفتــاد ۸۴ هزار و ۶۹۹ نفر 

بوده  است.
مدیــرکل تامین اجتماعی اســتان مرکزی 
تعداد افراد تحت پوشــش بیمه هــای توافقی، 
اختیاری و مشــاغل آزاد تحت پوشش این اداره 
کل را ۱۰۰ هزار و ۲۷۰ نفــر عنوان کرد و گفت: 
تعداد این افراد در ابتدای دهه هفتاد هفت هزار 

و ۳۰۵ نفر بود.
حسینی خاطرنشان کرد: سه هزار و ۳۰۲ نفر 
مقرری بگیر بیکاری در اســتان مرکزی وجود 
دارد که ابتــدای دهه هفتاد تعــداد این افراد ۲ 

هزار و ۱۵۱ نفر بود.
وی تعداد مســتمری بگیران اصلی سازمان 
تامین اجتماعی در استان مرکزی را ۱۰۱ هزار و 
۸۷۷ نفر عنوان کرد و افزود: تعداد این افراد نیز 

در ابتدای دهه هفتاد ۱۵ هزار و ۹۲۰ نفر بود.
مدیــرکل تامین اجتماعی اســتان مرکزی 
اظهار داشت: ۹۶ هزار و ۲۰۵ نفر مستمری بگیر 
تبعی تحت پوشش سازمان تامین اجتماعی در 
این اســتان وجود دارد که ابتــدای دهه هفتاد 

تعداد این افراد ۳۹ هزار و ۸۰۰ نفر بوده است.
حســینی تعداد کارگاه های فعال اســتان 
مرکزی در ابتدای دهــه ۷۰ را ۱۱ هزار و ۲۱۶ 
مورد عنوان کرد و گفــت: این مهم اکنون به ۲۳ 
هزار و ۴۷۷ کارگاه رسیده است. وی ادامه داد: 
تعداد مقرری بگیران بیمه بیکاری در اسفندماه 
ســال ۹۸ به دلیل شــیوع ویروس کرونا به پنج 
هزار و ۶۶۳ نفر رســیده بود که در سال جاری 
تعداد این افراد به دلیل اشتغال مجدد با کاهش 
۴۱ و هفت دهم درصدی به سه هزار و ۳۰۲ نفر 

رسیده  است.
        

 سرپرست جمعیت هلال احمر 
آذربایجان غربی تاکید کرد؛

سرعت عمل با تلفیق احتیاط 
اولویت کار امدادگران 

ارومیه -ســالار صحرانورد،خبرنگارتوسعه 
ایرانی-نشســت صمیمی نجاتگــران جمعیت 
هلال احمر ارومیه با سرپرســت جمعیت هلال 

احمر آذربایجان غربی برگزار شد
سرپرســت جمعیت هلال احمر اســتان در 
نشســت صمیمی با امدادگران گفت :خدمات 
هلال احمر داوطلبانــه و در اولویت همه کارها 

باید قرار بگیرد.
شهرام میرزایی در این نشست ضمن تشکر از 
نجاتگران جمعیت هلال احمر شهرستان ارومیه 
گفت: طی بازدید های که از پایگاه های جمعیت 
هلال احمر انجام شــده نظم و انظباطی که در 
پایگاه ها توســط نجاتگران صورت می گیرد به 

نحو احسن بوده است.
وی با اشــاره به بیمه امدادگران خاطر نشان 
کرد :  بیمه ای که دکتــر کولیوند رئیس محترم 
جمعیت هــلال احمر کشــور پیگیــر بودند و 
توانســتند امســال عملیاتی کنند ســبب شد 
تا بتوانیم جوابگوی قســمتی از زحمات شــما 
عزیزان باشیم شهرام میرزایی همچنین با اشاره 
به ماموریت های طاقت فرسا و پیچیده نجاتگران 
تصریح کــرد: اولین موضــوع در حوادث حفظ 
سلامت خود امدادگران است و سرعت عمل در 
عملیات ها باید با احتیــاط و بدون حادثه برای 

امدادگران صورت بگیرد.

استانها

ســنندج - گلاله فرهادی،خبرنگارتوســعه ایرانی-
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب کردســتان از ارتقای 
سطح کیفی و کمی آب شرب شهر سنندج با بهره مندی 
از پروژه آبرسانی خبر داد و گفت: به منظور حذف طعم و 
بوی نامطبوع آب شرب ســنندج، پروژه کلانی از دو سال 
گذشته آغاز شــد که تقریبا تا ابتدای دولت سیزدهم این 

پروژه پیشرفت ۲۰ درصدی داشت، اما با آغاز به کار دولت 
سیزدهم و توجه ویژه رییس جمهور و وزیر نیرو در مدت 

زمان کوتاهی این مهم به نتیجه رسید.
مهندس محمد فرهاد با اشاره به بهره برداری از طرح 
آبرسانی به ســنندج، گفت: از جمله مشکلات تامین آب 
شرب مردم سنندج از سد قشــلاق، نحوه آبگیری از آن 

بود، به طوری که فقط امکان بهره برداری از ۱۱۵ میلیون 
مترمکعب از ذخیره ســد به تصفیه خانه وجود داشــت و 
چنانچه مشــکلی برای تونل آبی رخ می داد، شهر با تنش 
آبی روبــرو می شــد. مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب 
کردستان با اشاره به مشــکلات و معضلات کمی و کیفی 
در تامین آب سنندج از سد قشلاق، افزود: در حوزه بهبود 
کیفی آب سد قشــلاق، اقداماتی طی سال های گذشته 
صورت گرفت، اما بررســی ها برای مرتفع کردن معضل 
کیفی آب ســنندج ادامه یافت که نتیجه نهایی آن تغییر 
منبع آبی بود؛ بر این اســاس موضوع تامین آب سنندج 
با بهره مندی از سد آزاد در دســتور کار قرار گرفت. وی 
در همین رابطه تصریــح کرد: به منظــور حذف طعم و 
بوی نامطبوع آب شرب ســنندج، پروژه کلانی از دو سال 
گذشته آغاز شــد که تقریبا تا ابتدای دولت سیزدهم این 
پروژه پیشرفت ۲۰ درصدی داشت، اما با آغاز به کار دولت 
سیزدهم و توجه ویژه رییس جمهور و وزیر نیرو در مدت 

زمان کوتاهی این مهم به نتیجه رسید.
فرهاد یادآور شد: در مسیر انتقال آب از سد آزاد به سد 
قوچم یک مسیر اختصاصی ۲۷ کیلومتری برای هدایت 
آب به تصفیه خانه شــماره یک و دو شــهر سنندج ایجاد 
شد که ۲۹ آبان ماه، آب شرب از این مسیر به تصفیه خانه 
شماره یک با ظرفیت ۱۰۰۰ لیتر بر ثانیه رسید و در شبکه 

توزیع شد. مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب کردستان 
ادامه داد: با پیشرفت این پروژه، طعم و بوی نامطبوع آب 
شرب در قسمت مرکزی شهر سنندج با جمعیتی بالغ بر 

۳۵۰ هزارنفر به میزان قابل توجهی کاهش یافت.
وی یادآور شد: طرح آبرســانی در فاز دوم با ظرفیت 
۱۰۰۰ لیتر بر ثانیه در مســیرعملیاتی شدن قرار دارد و 
انتظار می رود در آینده نزدیک ایــن مهم نیز تحقق یابد؛ 
در این صورت ۱۰۰ درصــد آب مورد نیاز شــهروندان 

سنندجی از سد آزاد تامین می شود.
فرهاد دربــاره افزایــش ظرفیــت تصفیه خانه های 
ســنندج ابراز داشــت: پیشــبرد ایــن مهــم نیازمند 
فراهم سازی زیرســاخت های لازم است، در همین راستا 
برنامه ریزی های مورد نیاز بــرای راه اندازی تصفیه خانه 
شماره ســه صورت گرفته اســت و هم اکنون مطالعات 

تحقق این مهم در حال انجام است.
مدیرعامل شرکت آبفا کردستان یکی از مصوبات سفر 
ریاست جمهوری به این استان را تســریع در راه اندازی 
تصفیه خانه شــماره ســه شــهر ســنندج عنوان کرد و 
بیان داشــت: امید است با نهایی شــدن مطالعات و اخذ 
مجوزهای لازم، فرآیند عملیاتی راه اندازی این بخش نیز 
آغاز شود. رضایتمندی شــهروندان سنندجی از کیفیت 

آب شرب

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کردستان :

تصفیه خانه شماره ۳ شهر سنندج راه اندازی می شود

   ارگ تاریخی" نهچیر" پروژه ای محرک برای توسعه مبارکه است


